
 
EL BUEN DUELO.- ANJI CARMELO 
  
COMENTARI 
Conec a l’autora- es bona escriptora i millor persona- es el tercer llibre d’ ella 
que llegeixo. 
Sentir amor pels que ens envolten- família però també amics- i tenir fe son els 
principis bàsics per fer un bon dol, Anji ho raona i justifica molt bé. 
Va perdre el marit i estava sincerament enamorada; això justifica una vida i 
ajuda a superar la pena i a escriure llibres per ajudar a la gent- que cal agrair-
li. 
Tenir esperança desprès de la mort es bàsic per seguir vivint i tornar a tenir 
il·lusions. La mort es inevitable i per tant cal afrontar-la amb serenor. 
Escriure llibres es lluitar contra el oblit. Algú la recordarà amb afecte. 
Mentre algú ens recordi no morirem del tot. A l’ Anji la recordaré com amiga, 
companya d’algun programa de Televisió i com a lector. 
Gràcies per escriure “El buen duelo”per aportar exemples viscuts i per donar 
pautes pels grups de suport al dol de Barcelona que varem iniciar fa uns 
quants anys. 
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